
438 B U T L L E T I  D E L  S I N D I C A T  D E  M E T G E S  D E  C A T A L U N Y A

aquest en la seva sessió que celebrará més tard 
decidirá el que cregui més convenient. Avança 
que és possible que proposi enviar copies del 
projecte de l ’Institut Nacional de Previsió i el 
del Dr. Sureda, a l ’objecte que en la propera reunió 
que tindrà lloc la vinent setmana, els reunits 
l ’hagin pogut estudiar i a més nomenar una po-

nència per a estructurar una base de discussió per 
tal que en anar a Saragossa, es pugui comptar amb 
tot el necessari. També demana, a proposta del 
doctor Queraltó, que els reunits en la propera 
reunió portili totes les esmenes ja  fetes per escrit 
i així poder guanyar temps. Acaba donant les 
gracies ais assistents. i els demana que a la sessió 
de la setmana vinent 110 hi falti ningú. S ’aixeca 
tot seguit la reunió per a continuar-la dintre d ’u- 
na hora amb els senyors Consellers.

*  *  *

A  les 20 hores i 15 minuts continua la sessió 
extraordinaria deí Consell General i del Sindicat 
amb assistènda dels senyors consellers Drs. C o

rachan, Abelló, Brossa, Cava, Coll, Comas, F er
rer, Fornells, Garcia,. Genover, Masriera, Nart, 
Oliveres, Sambola, Vilardell i vSureda-Costas.

Presideix el Dr. Corachan i actúa de Secretari 
el Dr. Garcia.

Passa a tractar-se de l ’Assegurança Maternal.

Obre el débat el Dr. Abelló manifestant que 
el Consell d’avui ha d ’acordar si s’ha de denunciar 
el conveni. Com que la iniciativa podia venir de 
les dues parts, s’acorda no dir res, però com si
gili que la Caixa CoHaboradora tampoc s’ha ma
nifestât, és hora que el Sindicat prengui un acord. 
A  més, en aprovar-se el conveni, ja va èsser amb 
la condicio de denunciar-lo tres mesos abans d’a- 
cabar l’any.

El Dr. Coll estranya que no s’hagi fet cap ges- 
tió prop de la Caixa CoHaboradora i demana que 
consti en acta que no tan sols no ens hem entes 
sinó que no s ’ha fet cap gestió.

E l Dr. Brossa es manifesta disconforme amb 
el no haver fet gestions amb la Caixa CoHabora
dora, i més quan aquest és un dels punts que

s’aconsegui ren de Madrid. Diu que el fet d ’ésser 
el̂  Sindicat qui no estava conforme amb el conve
ni hauria d ’ésser eli que devia començar les ges
tions i no esperar que es manifestés la Caixa.

El Dr. Abelló demana que es llegeixi l ’acord 
que es va prendre en donar-se la conformitat al 
Conveni, al que dona comp’iment él senyor Se
cretari. Recorda l ’ambient del dia que es prengué 
aquest acord, i els motius, ja  exposais al Consell, 
pels quais el Comité va creure convenient no 
començar les negociacions.

E l Dr. Comas i Camps fa  avinent que l ’obten- 
ció de la base 8.a 110 representa haver aconseguit 
una inspirado del Sindicat, sinó tan sols una tran-

sacció per part de l ’Institut Nacional de P rev i
sió. À  niés manifesta que quan es procedí a l ’es- 
tudi de les normes del Conveni, fou sobre un 
resum de punts modificats, en els quais 110 n ’hi

havien uns que després d ’haver donat la con for- 
mi tat s’introduiren. Creu que si el Sindicat ha- 
gués tingut coneixement dels mateixos, la dis- 
conformitat deis Consellers hauria estât unánime 

pel quai motiu creu que s ’ha de procurar que 
aquest conveni tingui el minim de temps de v i
gencia possible.

Intervé el Dr. Coll per a recordar que ja  en la 
sessió que s ’acordà donar la conformitat al Con
veni, es mostrà disconforme en l ’aprovació per 
quant el Sindicat s’havia de limitar a defensar 

unes normes que els tocôlegs havien concretat. 
Creu que des del moment que el Sindicat donadla 
seva conformitat, havia de fer les gestions, sense 
perjudici que arribat el temps reglamentan es 
procedí s a la denuncia del conveni.

Després d ’unes intervencions dels Drs. Brossa, 
Comas i Abelló, el Sr. President manifesta que

es procedirà a votado si es deuen fer gestions 
per part nostra, o 110, acordant-se per majoria de 
vots 110 fer- gestions. Han votât 5 a favor, 1 en 
contra i 7 en blanc.

Després d u n a  aclarado del Dr. Abelló refe- 
rent a la manera de denunciar el contracte, el 
Dr. Comas proposa que s’escrigui al Consell Ge
neral de CoHegis Medies d’Espanya dient-los que

el Sindicat denuncia el contracte a partir del dia 
t d ’octubre d ’enguany. V ist els pocs dies que 
manquen per aquesta data s’acorda escriure ur- 
gentment.

Finida la discussió daquest assumptj» es pas
sa a tractar de l ’Assegurança Social de Malaltia.

El Dr. Corachan dóna compte del que s’ha par
lai en la sessió que ha tingut lloc moments abans

s’han d’enviar exemplars dels projectes de l ’Insti
tut Nacional de Previsió i del Dr. Sureda a tots 
es procedirà a votado si es s’han de fer gestions

els senyors que s ’han convocat per la reunió d ’avui 
i d ’aquests nomenar una Ponència per tal que el

dia que ens tornem a réunir ja  tinguin estudiats 
els projectes i procedir al definitiu que s ’ha de

portar a Saragossa. Acaba demanant si s’ha de 
procedir a la discussió del projecte del Dr. B ros
sa.

El Dr. Sureda es mostra partidari de la dis
cussió.

El Dr. Abelló demana que es llegeixi el que lia 
présentât el Dr. Sureda per a comprovar els punts 
de coincidència amb el Dr. Brossa.


